
Grundejerforeningen Tranbjerg West 

Referat af bestyrelsesmøde den 6. juni 2012 

Til stede: Søren, Jørgen, Per, Peter, Brian 

Dagsorden:  

1. Velkomst til Per som nyt bestyrelsesmedlem 

2. Godkendelse af referat af bestyrelsesmøde den 8. marts 2012 

3. Godkendelse af referat af ordinær generalforsamling den 29. marts 2012 

4. Gennemgang af brev vedr. sti (tidligere udsendt) 

5. Vedligeholdelse af fællesarealer (kantsten) 

6. Vedligehold af fællesarealer (kloak og beplantning) 

7. Reparation af legepladser 

8. Eventuelt 

Ad 1: Per blev budt velkommen og fik lidt at vide om bestyrelsesarbejdet og grundejerforeningens 

historie. 

Ad 2: Referatet godkendtes. 

Ad 3: Referatet godkendtes. 

Ad 4: Grundejerforeningen har modtaget et brev vedr. optagelse af noget af grundejerforeningens 

areal til offentlig sti, og dette blev gennemgået. Der blev snakket lidt om forståelsen af 

brevet, særligt om, hvad kommunen vil bidrage til. Der står, at den vil bidrage med 10 % til 

vedligehold og snerydning af offentlig sti. Endvidere blev der snakket om, at det vil være en 

god idé, at kommunen maler/laver striber til fodgængerovergang ved helleanlægget mellem 

stien på den anden side af Skovgårdsvængets stamvej og grundejerforeningen. Der var 

enighed om, at oversigtsforholdene på nuværende tidspunkt ikke overholder de gældende 

krav. 

Ad 5: De steder, hvor folk ikke gør noget ved kantstenene, gror der ukrudt, hvilket ikke ser godt ud. 

Men der var enighed om ikke at gøre noget ved kantstenene i år, altså ingen sprøjtning. 

Ad 6: Det blev debatteret at rense grundejerforeningens kloakbrønde/vejbrønde. Der var enighed 

om at indhente priser på det, hvilket Jørgen vil tage sig af. 

 På generalforsamlingen blev der snakket om at indhente priser på en buskrydder. Det blev 

vedtaget at bestyrelsen selv indhenter priser på leje af buskrydder, og at buskrydningen 

kommer til at foregå samme dag, som Nord holder vejvest. Samtidig snakkedes der også om 

fældning af træer ved nr. 77. Det blev vedtaget at fælde disse træer til efteråret. 

Ad 7: Med hensyn til legepladsen i midt blev det konstateret, at der er behov for sand neden for 

rutschebanens rør. Dette vil bestyrelsen gøre til efteråret. 

Ad 8: Med hensyn til revnerne i vejene vil Jørgen få priser på forsegling af revnerne (løbende 

meter). 

 Desuden blev bæltet rundt om grundejerforeningen på 3 meter, hvilket er tilskødet 

kommunen omtalt. Grundejerforeningen vedligeholder og er generelt glad for det til gåture 



mm. Der er dog det problem, at træerne udenfor – i nord – kommer tættere på; de er på vej 

op over volden og ned i grøften. Det blev vedtaget, at Peter skriver til Natur og Miljø for at 

spørge, om det kan holdes længere væk. 


